
Eläkeliiton Parikkalan yhdistyksen kannanotto: Parikkalan ratapiha 

paremmaksi liikuntaesteisille 

Eläkeliiton Parikkalan yhdistys on syyskokouksessaan 25.10.2023 käsitellyt Parikkalan 

ratapihan haasteellisuutta liikuntaesteisille matkustajille. Tunnelin kautta on lähes 

mahdotonta tulla ja menne pyörätuolilla, lastenvaunuilla, rollaattorilla yms. Luiska on 

ilmeisesti tarkoitettu laukuille, se on suorastaan vaarallinen muuhun tarkoitukseen 

käytettynä. 

Vanhus- ja vammaisneuvosto 2.11.2023: 

”Rautatieaseman ratapihan esteettömyyteen kiinnitettävä huomiota. Kunnanhallituksen 

tulisi lähettää Väylävirastolle kannanotto ratapihan saavutettavuuteen esim. hissien 

järjestämiseksi kaikille junien lähtölaitureille. Nykyisin pyörätuolilla kulkevien ja muiden 

liikuntaesteisten on mahdotonta päästä itsenäisesti niille.” 

Imatran seudun ympäristölautakunta 21.11.2023: Imatra-Joensuu rataosan peruskorjaus- 

ja kehittämistoimet mm. 

”Parikkala henkilöliikennepaikan parantaminen: nykyisten laitureiden korottaminen ja 

pidentäminen 350 metrin pituisiksi ei edellytä raiteistomuutoksia”. 

Em. rataosan peruskorjauksen ja kehittämistoimien yhteydessä on viimeistään korjattava 

liikuntaesteisten kulkemisen parantaminen Parikkalan ratapihalla. Koska hanke on 

pitkänajan suunnitelma, niin Eläkeliiton Parikkalan yhdistys esittää, että Parikkalan kunta 

esittäisi Väylävirastolle välittömästi toteutettavaksi väliaikaisia parannuksia. 
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